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Pracovný materiál Kancelárie Rady na zasadnutie Rady dňa 6. 11. 2024 
 
Správa o kontrole dodržiavania povinností podľa zákona č. 264/2022 Z. z. 
Podnet na preverenie č.: 0208/SO/2024 
Programová služba: Rádio Regina Východ  
Vysielateľ: Slovenská televízia a rozhlas  
Číslo autorizácie vysielania: AR/2 
 
Na základe záverov uvedených v správe Kancelária Rady pripravila nasledujúce uznesenie: 
 
Návrh uznesenia: 
Rada pre mediálne služby (ďalej len „Rada“) ako orgán príslušný podľa § 109 ods. 1 až 4 a § 110 ods. 2 
písm. e) zákona č. 264/2022 Z. z. o mediálnych službách a o zmene a doplnení niektorých zákonov 
(ďalej len „zákon č. 264/2022 Z. z.“) v senáte 2 zloženom z predsedu senátu doc. Mgr. Pavla Izraela, 
PhD. a členiek senátu Mgr. Andrey Cox a Mgr. Kataríny Začkovej postupom podľa § 150 zákona  
č. 264/2022 Z. z. preverila podnet na preverenie evidovaný pod č. 0208/SO/2024 smerujúci voči 
vysielaniu programovej služby Rádio Regina Východ vysielateľa Slovenská televízia a rozhlas a uznala 
podnet na preverenie podľa ustanovenia § 150 ods. 16 zákona č. 264/2022 Z. z. za neopodstatnený. 
 
Úloha: 
Kancelária Rady informuje podávateľa podnetu na preverenie o výsledku preverenia podnetu. 
T: 18. 11. 2024                                       Z: AO 
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OBSAH  PODNETU: 
„...Postreh dňa – 30.8.24, piatok, správy na rádiu Regina východ o 9.00 hod. Typická ukážka, ako 
tendenčne a protivládne robia v Regine východ správy v tento začínajúci deň po oslavách 80. Výročia 
SNP. No nielen Regina je v tomto jedinečná.  ... že včera boli oslavy, že  mali politici rôzne prehlásenia, 
že ústavní činitelia urobili prehlásenia , no a na to pustia natočený hlasový šot majstra demagógie 
Grohlinga zo SaS-u. Jedna hrôza. Jeho nevraživé postoje a dehonestujúce výroky na adresu vládnych 
činiteľov, že širia nenávisť a zlobu. Toto pustí do éteru verejnoprávna regionálna rozhlasová inštitúcia 
ako najvýznamnejšiu udalosť dňa, ktorú si zať ďalšieho  SaS-aka Sulíka vsnije, lebo čo sa babe chcelo to 
sa babe snilo. A toto máme MY východniari počúvať z týždňa na týždeň. A ďalšiu správu uviedlo rádio 
Regina východ o posilnení vlakových spojení po skončení prázdnin. Bodka. Ďakujeme!!! Ako keby 
Grohling so svojou rodinou /Sulík ml. a Sulík st./ boli a sú tie najupokojúcejšie entity slovenskej politickej 
scény.  Ako keby to bola tá namrávnejšia zložka pre dávanie za vzor obyvateľstvu Slovenska. Ráno, keď 
sa človek zaoberá vstávaním a prípravou na jeden po-oslavný piatkový deň, Vám páni z Reginy východ 
naservírujú takú dávku atmosféry, že jedna radosť. Lebo spiťákom z Dubaja sa čosi protivládne prisnilo, 
tak si k tomu musia prevetrať hubu svoje huby na úkor vlády. Po Dubaji s Geisenovcami by mali 
mudrlanti zo SaS-u šupkať nožičkami a vrátiť prepité eura v arabskom svete do štátnej kasy. Vážení 
publisti a spravodajcovia v Reginke, ešte môžete spomenúť elitných kaviárensko-pubových jazdcov 
zo smotankoidnej BA a to Štefana Hríba z red. týždeň, aj Riška Stankeho, Národného opilca s jeho 
búračkou, prípadne aj Ďurka Šeligu, opilca z čias slávneho COVIDU, nočného potulovača. Ak nám ešte 
odpíšete a požiadate nás o dodanie ďalších ojedinelých persón, budeme radi a dodáme vám mená aj 
ďalších šíriteľov a nositeľov jednej a jedinej svetlo-teplej pravdy, ako vzory pre spravodajstvo rádia 
Regina východ, na ďalšie „obveseľovanie“ východniarov a Slovákov zvlášť. Len príkladmo vám 
predostierame také veselé osobnosti ako Truban – so svojími jointami a kokou, Helbrand so svojim 
pozitívnym HIV zmýšľaním prípadne taký exot Sabo J. so svojou zdravicou a pravicou pre A. H. zvaného 
Duce. Záverom si dovolíme osloviť aj p. Romana Michelka v NR SR, aby si láskavo všimol aktivity 
aktivistov aj v regionálnych štúdiach a to konkrétne v košickom rádiu Regina. Tento náš postreh 
považujte aj za podanie sťažnosti.  BODKA!“    
 
PRÁVNE VÝCHODISKÁ POSUDZOVANIA: 
Zákon č. 264/2022 Z. z. o mediálnych službách (ďalej len „zákon č. 264/2022 Z. z.“): 
 
§ 16 Obsahová služba a sloboda príjmu 
(1) Poskytovateľ obsahovej služby poskytuje obsahovú službu slobodne a nezávisle. Do jej obsahu 
možno zasahovať iba na základe zákona a v jeho medziach. 
 
§ 25 Prístup verejnosti k pluralitným, objektívnym a nestranným informáciám 
Vysielateľ, ktorý nepodlieha samoregulačnému mechanizmu zapísanému do evidencie podľa tohto 
zákona, regulujúcemu aj oblasť všestrannosti informácií, názorovej plurality a objektívnosti 
a nestrannosti programov, je povinný 
a) zabezpečiť všestrannosť informácií a názorovú pluralitu v rámci vysielanej programovej služby, 
b) zabezpečiť objektívnosť a nestrannosť spravodajských programov a programov aktuálnej 
publicistiky; názory a hodnotiace komentáre musia byť oddelené od informácií spravodajského 
charakteru. 
 
§ 61 Ochrana ľudskej dôstojnosti a ľudskosti 
1) Obsahová služba, ktorú poskytuje vysielateľ alebo poskytovateľ audiovizuálnej mediálnej služby 

na požiadanie, musí rešpektovať ľudskú dôstojnosť, najmä nesmie 
c) propagovať násilie a otvorenou alebo skrytou formou podnecovať násilie alebo nenávisť, znevažovať 
alebo hanobiť na základe pohlavia, rasy, farby pleti, jazyka, viery a náboženstva, politického či iného 
zmýšľania, majetku, zdravotného postihnutia, veku, sexuálnej orientácie, narodenia, národného alebo 
sociálneho pôvodu, genetických vlastností, štátnej príslušnosti, príslušnosti k národnosti alebo 
k etnickej skupine. 
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ANALÝZA – stanovisko Kancelárie Rady pre mediálne služby: 
Základom podnetu bola námietka voči tendenčnosti a protivládnemu zameraniu spravodajstva 
programovej služby Rádio Regina Východ, pričom podávateľovi prekážali najmä  „...nevraživé postoje 
a dehonestujúce výroky na adresu vládnych činiteľov, že širia nenávisť a zlobu..“, ktoré mal uviesť  
B. Gröhling (SaS) a čo malo byť odvysielané 30. 8. 2024 v rádiu Regina východ v správach o 9.00 hod.  
 
Programová služba Rádio Regina Východ, v rámci pracovného týždňa, vysiela po uplynutí celej hodiny 
krátke spravodajstvo s názvom Správy, kde sú stručne prezentované aktuálne informácie. Program 
z časového hľadiska spravidla nepresahuje dĺžku niekoľkých minút.  
 
Na základe údajov v podnete sme v rámci stanice Rádio Regina Východ monitorovali program Správy 
v so začiatkom o cca 9:00 hod. V relácii boli odvysielané tri príspevky, po nich nasledovalo športové 
spravodajstvo a predpoveď počasia.  
Prvý príspevok sa týkal správy Najvyššieho kontrolného úradu konštatujúcu nestabilitu v rezorte 
zdravotníctva, a to aj z dôvodu častých zmien na ministerstve (počas šiestich kontrolovaných rokov 
nastalo deväť zmien na poste ministra zdravotníctva SR). K téme sa priamo vyjadrovali Dušan Zachar z 
Inštitútu pre ekonomické a sociálne reformy a Andrej Wallner, hovorca ministerstva zdravotníctva SR.  
Ďalší príspevok informoval o tom, že Ministerstvo vnútra SR spustilo verejné obstarávanie na nákup 
radarov, a to po tom, ako pôvodnú súťaž zrušilo začiatkom tohto roka. K danej veci sa vyjadril aj 
samotný minister vnútra SR, Matúš Šutaj Eštok, ktorý vyzdvihoval pokrokovosť nového systému. 
V príspevku sa taktiež spomínalo tvrdenie ministerstva, že sa podarilo znížiť hodnotu zákazky.  
V poradí tretí príspevok sa týkal neúspešnej snahy českých odborárov dohodnúť sa s vládou ČR 
na zvýšení platov štátnych zamestnancov. Moderátor konštatoval, že sa rétorika, čo sa týka situácie, 
cez týždeň menila. K tejto záležitosti odzneli vyjadrenia vládnych predstaviteľov ČR, konkrétne ministra 
práce a sociálnych vecí Mariana Jurečku a premiéra Petra Fialu. Priestor dostalo aj vyjadrenie predsedu 
odborového zväzu.   
 
V monitorovanom programe Správy odvysielanom o cca 9:00 hod. sme teda nezaznamenali príspevok 
či akúkoľvek informáciu, ktorá by súvisela so stranou SaS či s jej predsedom B. Gröhlingom. 
Zmonitorovali sme preto širší časový úsek (od 8:00 hod. do 12:00 hod.), v ktorom sme zaznamenali 
ďalšie tri vysielania programu Správy, pričom v žiadnom z nich sme nezaregistrovali obsah súvisiaci 
s námietkami podávateľa.  
 
V rámci archívu prepisov, ktoré má Rada k dispozícii prostredníctvom spoločnosti Mediaboard  
Slovakia s.r.o. sa Kancelária Rady snažila dohľadať príspevok s namietanými vyjadreniami B. Gröhlinga  
aj v inom časovom úseku dňa 30. 8. než sme monitorovali a tiež deň predtým (priamo počas štátneho 
sviatku dňa 29. 8.), a to či už na Rádiu Regina Východ ako aj na iných rozhlasových okruhoch STVR. 
Prostredníctvom prepisov sme zistili, že dňa 29. 8. 2024 bol v rámci programovej služby Rádio 
Slovensko v relácii Správy so začiatkom o cca 9:00 hod. odvysielaný úvodný príspevok  s nasledovným 
znením:  
Moderátor programu: „Slovenské národné povstanie bolo mimoriadne významným historickým 
krokom v boji proti totalitným režimom a za obranu slobody a demokracie. Išlo o príklad obrovského 
zjednotenia proti neslobode. Opozičné KDH to uviedlo vo svojom stanovisku pri príležitosti 
osemdesiateho výročia SNP a v tejto súvislosti varuje pred pokusmi o prekrúcanie histórie. Progresívne 
Slovensko vníma Slovenské národné povstanie ako príbeh autentického slovenského boja proti totalite 
a o túžbe po návrate medzi normálne demokratické krajiny. Povstanie je však podľa hnutia 
aj varovaním, že takéto vznešené ideály sa dajú politicky zneužívať, ako sme tu videli počas obdobia 
komunizmu. Podľa SaS predstavuje SNP dôležitý míľnik v histórii, keď sa Slovensko vzoprelo nacizmu 
a začalo bojovať za slobodný a demokratický svet. Ani 80 rokov po tejto udalosti však nemožno zabúdať 
na obete padlých hrdinov, ani na hrozby nacizmu, fašizmu a nenávisti, ktoré sa stále dostávajú 
do popredia. Predseda liberálov Branislav Gröhling pripomína, že aj dnes sa do popredia dostáva 
nenávistná rétorika, ktorá rozdeľuje spoločnosť. Návštevníci osláv Slovenského národného povstania 
v Banskej Bystrici by mali pre očakávané vysoké teploty dbať najmä na pitný režim, pripomenul 
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policajný viceprezident Rastislav Polakovič. Minister obrany Robert Kaliňák doplnil, že v areáli podujatia 
budú k dispozícii aj stánky s občerstvením.“ 
Robert Kaliňák, minister obrany SR: „Samozrejme, zabezpečili sme občerstvenie, zabezpečili sme 
aj pitnú vodu, ale naozaj nevieme odhadnúť, či bude tisíc alebo príde desať tisíc ľudí, keďže nie je to 
na lístky, čiže je to len maximálny odhad. Ten sa pohybuje zhruba tých menších číslach ako aj väčších 
v závislosti od počasia, či nejdú si zobrať dovolenku. V každom prípade je to pripravené a otvorené, či už 
stanoviská s vodou, stánky s občerstvením. To všetko bude v areáli k dispozícii.“  
Moderátor programu: „Policajný viceprezident vyhlásil, že na oslavách organizátori očakávajú 
štyridsať až päťdesiat tisíc návštevníkov.“ 
 
Podávateľ vo svojom podaní v súvislosti s vyjadrením B. Gröhlinga uvádzal, cit. „..., no a na to pustia 
natočený hlasový šot majstra demagógie Grohlinga zo SaS-u...“, z čoho viac-menej vyplýva, že malo ísť 
o priame vyjadrenie zástupcu SaS. V nami zachytenom prepise bolo však len sprostredkovane 
interpretované jednak stanovisko strany SaS k príležitosti 80. výročia SNP ako aj vyjadrenie predsedu 
SaS B. Gröhlinga, pripomínajúce, že sa aj dnes dostáva do popredia nenávistná rétorika rozdeľujúca 
spoločnosť. Vzhľadom na uvedené nemožno jednoznačne potvrdiť, že išlo o obsah, voči ktorému 
namietal podávateľ. Sme však toho názoru, že dané sprostredkované vyjadrenie B. Gröhlinga bolo 
všeobecného charakteru, nesmerovalo voči konkrétnym politikom a ako také nemalo dehonestujúci 
charakter. 
 
Celkovo je tak možné konštatovať, že v prípade monitorovaného vysielania sme nezaznamenali 
nedostatky, ktoré by zakladali podozrenie pre možné porušenie zákona č. 264/2022 Z. z. 
 

*    *    *  
 
ZÁVER: 
Na základe uvedeného sa domnievame, že vysielateľ programovej služby Rádio Regina Východ 
odvysielaním programu Správy zo dňa 30. 8. 2024 neporušil ustanovenia zákona č. 264/2022 Z. z. 
Podnet na preverenie navrhujeme posúdiť ako neopodstatnený. 
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  K bodu č. 12   
 

Prepis/popis monitorovaného vysielania k Správe o kontrole dodržiavania povinností podľa zákona 
č. 264/2022 Z. z. (podnet na preverenie č. 0208/SO/2024) 
 
Monitorované vysielanie: Správy      
Deň vysielania: 30. 8. 2024         
Čas vysielania: 09:00 hod.          
 
Vysielanie bolo monitorované zo záznamu Rady.  
 
časový kód záznamu o cca:  
 
08:00:00 začiatok monitorovaného záznamu  
- zvučka programovej služby a oznámenie ohľadne času  
- program Správy  
- úvodné slová moderátora  
Moderátor: „V pondelok počas prvého školského dňa bude v okolí škôl na celom Slovensku zvýšený 
počet policajných hliadok. Naši hokejisti vstúpili do olympijského kvalifikačného turnaja výhrou nad 
Rakúšanmi. Dnes večer hrajú s Maďarmi. Slnečnom dni má byť veľmi horúco, na severe 28, na juhu má 
teplota stúpnuť až na 34 stupňov. Dobré ráno praje Peter Béreš.“ 
 
- príspevok týkajúci sa osláv 80. výročia SNP 
Moderátor: „Dvojdňové celoslovenské oslavy 80. výročia Slovenského národného povstania vyvrcholili 
včera na hlavnom pódiu v parku pod pamätníkom SNP v Banskej Bystrici galavečerom a skončili sa 
ohňostrojom. Historik Stanislav Mičev hovorí, že v kontexte 2. svetovej vojny patrí SNP k najväčším 
vystúpeniam proti fašizmu.“ 
Stanislav Mičev, historik: „Slovenské národné povstanie zapadlo do celého kontextu protifašistických 
povstaní v Európe. A my sme v rámci tých protifašistickým vystúpení, trúfam si povedať, celkom 
jednoznačne boli na prvých dvoch miestach, čo sa týka významu, spolu s Varšavským povstaním 
a spôsobili sme nacistickému Nemecku v tyle naozaj veľké problémy so zásobovaním jednotiek 
na východnom fronte.“ 
 
- príspevok týkajúci sa situácie v prvý deň školského roka  
Moderátor: „V pondelok počas prvého školského dňa bude v okolí škôl na celom území Slovenska 
zvýšená prítomnosť policajných hliadok, ktoré budú dozerať na bezpečnosť detí, ale aj plynulý priebeh 
začiatku nového školského roka. Pokračuje hovorca policajného zboru Roman Hájek.“  
Roman Hájek, hovorca Policajného zboru: „Po dlhých prázdninách deti často nie sú dostatočne 
ostražité a nemajú ešte pevne osvojené pravidlá bezpečného prechádzania cez cestu. Preto bude 
dôležité, aby rodičia i ostatní účastníci cestnej premávky venovali zvýšenú pozornosť dopravnej situácii, 
najmä v blízkosti škôl a školských zariadení. Zároveň apelujeme aj na rodičov, aby svojim deťom 
pripomenuli základné pravidlá bezpečného správania sa na cestách a pri pohybe v okolí školy.“ 
Moderátor: „Polícia zároveň vyzýva vodičov vozidiel, aby dbali na rýchlosti jazdy a dodržiavali predpisy 
v zónach so zvýšeným pohybom detí.“ 
 
- príspevok ohľadne limitov na tekutiny prepravované v príručnej batožine na letiskách  
Moderátor: „Európska komisia od prvého septembra dočasne obnoví maximálne limity pre tekutiny 
prepravované v príručnej batožine na letiskách. Dôvodom sú technické problémy s bezpečnostnými 
skenermi. Organizácie zastupujúce letiská však upozorňujú, že pozastavenie nových technológií im 
prinesie straty.“  
Redaktorka: „Niektoré európske letiská už pred časom čiastočne alebo úplne zrušili limity na tekutiny 
prepravované v príručnej batožine. Predtým nainštalovali moderné CT skenery, ktoré na kontrolu 
využívajú 3D technológiu. Zobrazujú trojrozmerné obrázky obsahu batožiny s vysokým rozlíšením, 
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čo podľa nich umožňuje rozpoznať výbušné prvky v akomkoľvek druhu kozmetiky tekutín alebo 
elektronických zariadení. Európska komisia však vlani účinnosť tejto technológie spochybnila 
s odôvodnením, že softvér je nespoľahlivý v prípade nádob s objemom presahujúcim tri decilitre. 
O kompenzáciách pre letiská, ktoré investovali do nových technológií, však neinformoval. Jana Balková, 
Slovenský rozhlas.“  
 
- príspevok súvisiaci s odchodom sovietskych vojsk z územia bývalej NDR 
Moderátor: „Zajtra uplynie 30 rokov od ukončenia odsunu sovietskych vojakov a ich rodinných 
príslušníkov z územia východného Nemecka. Po približne pol milióne vojakov zostali v krajine tisícky 
zdevastovaných objektov, tony starej munície a masívne ekologické škody. Rozsiahle územia zostali 
presiaknuté nebezpečnými chemikáliami a zdroje pitnej vody boli kontaminované. Sanačné práce si 
vyžiadali miliardové náklady a dodnes nie sú všetky vyriešené.“  
 
- informácie z prostredia športu  
- predpoveď počasia  
 
08:05:05 koniec programu Správy  
- Zelená vlna  
- oznam o čase  
- Rádiobudík – Východ (hudobné zložky, počasie, slovné nedorozumenia, upútavky)  
- Zelená vlna  
- Rádiobudík – Východ (hudobné zložky, rozhovor s jadrovou fyzičkou, informácie o programoch)  
- zvučka programovej služby a oznámenie ohľadne času  
 
09:00:09 začiatok programu Správy   
- úvodné slová moderátora  
Moderátor: „Reformám v zdravotníctve bráni podľa analytikov aj personálna nestabilita. Počas šiestich 
rokov sa vystriedalo deväť ministrov. Ministerstvo vnútra opätovne spustilo verejné obstarávanie 
na nákup radarov. Pôvodnú súťaž zrušilo začiatkom roka. V slnečnom dni má byť horúco, na severe 28, 
na juhu má teplota stúpnuť až na 34 stupňov. Dobrý deň praje Peter Béreš.“  
 
- príspevok týkajúci sa zdravotníctva SR 
Moderátor: „Reformám v zdravotníctve bráni personálna nestabilita na rezortnom ministerstve. 
Vyplýva to zo správy Najvyššieho kontrolného úradu. Na poste ministra zdravotníctva, počas šiestich 
kontrolovaných rokov, nastalo deväť zmien. O negatívnych dôsledkoch častých personálnych výmen 
hovoria aj analytici. Motivácia nových riaditeľov zdravotníckych zariadení je tak podľa nich neraz 
nesprávna. Približuje riaditeľ Inštitútu pre ekonomické a sociálne reformy Dušan Zachar.“  
Dušan Zachar, riaditeľ INEKO: „Rozmýšľajú krátkodobo. Rozmýšľajú to, aby si čo najdlhšie udržali svoj 
post. To zároveň prináša negatívny efekt, že nie sú ochotní dlhodobo plánovať, vymýšľať dlhodobé veci, 
keďže nemajú z nich osoh a vidia, že možno po dvoch rokoch budú vymenení. Čiže snažia sa zozbierať 
len to nízko visiace ovocie.“  
Moderátor: „Ministerstvo zdravotníctva reaguje, že poskytuje maximálnu súčinnosť pri hľadaní krokov 
na odstránenie nedostatkov. Hovorca rezortu Andrej Wallner.“  
Andrej Wallner, hovorca ministerstva zdravotníctva SR: „Nie je možné jednoznačne konštatovať, že by 
výlučne časté personálne zmeny na vedúcich postoch ministerstva zdravotníctva spôsobili personálnu 
nestabilitu v rezorte.“ 
Moderátor: „Analytici naopak na súvislosť medzi častými personálnymi výmenami a nestabilitou 
v zdravotníctve upozorňujú dlhodobo.“ 
 
- príspevok ohľadne obstarávania radarov ministerstvom vnútra SR 
Moderátor: „Ministerstvo vnútra opätovne spustilo verejné obstarávanie na nákup radarov. Pôvodnú 
súťaž zrušilo začiatkom tohto roka. Minister vnútra Matúš Šutaj Eštok z Hlasu sociálnej demokracie 
hovorí, že objednať chcú kvalitnejší systém, ako sa plánovalo.“  
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Matúš Šutaj Eštok, minister vnútra SR: „Pôjde o systém, ktorý jednak bude tú rýchlosť merať, ale bude 
mať aj inteligentné vyhľadávanie. To znamená, že vie posúdiť, či ten vodič počas jazdy telefonoval 
s mobilom, či mal zapnutý pás, či zastavil na červenej. Čiže to budú kamerové systémy 21. storočia.“ 
Moderátor: „Minister vnútra tvrdí, že napriek rozšíreniu projektu sa podarilo znížiť hodnotu zákazky, 
a to z pôvodných 72 miliónov eur na 64 miliónov eur.“ 
 
- príspevok o situácii v Českej republike  
Moderátor: „Česká vláda sa nedohodla s odborármi na zvýšení platov štátnych zamestnancov. Vláda 
bude zvyšovať platy až od januára, pretože jej ponuku odborári neprijali. Vláda chcela zvyšovať platy 
len tým, ktorí ich majú najnižšie. Odborári nesúhlasili a hovoria o vydieraní.“  
Redaktor: „Ešte v utorok bol minister práce a sociálnych vecí Marian Jurečka optimistický a veril 
v dohodu.“ 
Marian Jurečka, minister práce a sociálnych vecí ČR: „Ten proces zkazuje, že ta vůle najít nějaké 
kompromisní řešení dohodnout se.“  
Redaktor: „Ale v stredu večer z úst premiéra Petra Fialu zazneli iné slová.“ 
Petr Fiala, premiér ČR: „Pro mě překvapivě odbory tento návrh odmítly. Pak ale nebude nic, a to je 
odpovědnost odborů.“  
Redaktor: „Minister vnútra Vít Rakušan sľuboval zvyšovanie platov vo svojom rezorte od prvého 
septembra. Aj v školstve čakali, že dostanú pridané. Odbory ale odišli len s prísľubom, že od januára 
dostanú viac a to im nestačí. Varujú, že reakcia môže byť rázna. Pavel Bednář, odborový zväz štátnych 
zamestnancov.“ 
Pavel Bednář, predseda Odborového zväzu štátnych orgánov a organizácií: „Budeme, samozřejmě, 
přemýšlet o tom, jestli dojde k nějakým protestům nebo třeba ke stávce.“  
Redaktor: „Odborári chceli zvýšenie platov pre všetkých, nielen pre tých s najnižšími príjmami. Podľa 
vlády o dohodu nestáli. Z Prahy Boris Kršňák, Slovenský rozhlas.“  
 
- informácie z prostredia športu  
- predpoveď počasia  
 
09:05:02 koniec programu Správy  
- Zelená vlna  
- oznam o čase  
- Magazín Rádia Regina Východ (rubrika knižný klub – informácie o Dóme sv. Alžbety, hudobné zložky)  
- Počasie  
- hudobná zložka  
- informácia ohľadne podujatia Roma spirit 2024  
- Zelená vlna  
- Magazín Rádia Regina Východ (rozhovor s Františkom Hossom, hudobné zložky, upútavky)  
- reklamný blok  
- hudobná zložka  
- zvučka programovej služby a oznámenie ohľadne času  
 
10:00:08 začiatok programu Správy   
- úvodné slová moderátora  
Moderátor: „Mestská samospráva v Hanušovciach nad Topľou začne v septembri výstavbu domova pre 
seniorov. Naši hokejisti vstúpili do olympijského kvalifikačného turnaja výhrou nad Rakúšanmi. Dnes 
večer hrajú s Maďarmi. Slnečnom dni má byť horúco, na severe 28, na juhu má byť až 34 stupňov. Dobrý 
deň, krátke správy a Peter Béreš.“  
 
- príspevok týkajúci sa prezidentských volieb v USA  
Moderátor: „Demokratická kandidátka na prezidentku Spojených štátov amerických Kamala Harrisová 
zvýšila svoj náskok medzi registrovanými voličmi na celonárodnej úrovni pred svojím republikánskym 
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rivalom Donaldom Trumpom na štyri percentá. Tvrdí to prieskum verejnej mienky Reuters a Ipsos. V júli 
mala Harrisová pred bývalým prezidentom Trumpom iba jedno percentný náskok.“ 
Redaktor: „Keby sa voľby konali teraz, Kamalu Harrisovú by volilo 45 percent a Donalda Trumpa 41 
percent registrovaných voličov. Demokratická kandidátka si podľa prieskumu Reuters a Ipsos polepšila 
medzi ženami, kde vedie pred miliardárom o trinásť percent a medzi hispáncami, kde má šesť percentný 
náskok. Kamala Harrisová poskytla CNN svoj prvý rozhovor od získania straníckej nominácie.“ 
Kamala Harrisová, kandidátka na prezidentku USA (jej slová simultánne predkladané redaktorom):   
„Jednou z mojich najväčších priorít v Bielom dome je posilniť strednú triedu. Ľudia chcú zmenu 
a pokrok.“ 
Redaktor: „Zo Spojených štátov Martin Rajec, Slovenský rozhlas.“ 
 
- príspevok mapujúci problémy absolventov stredných škôl  
Moderátor: „Absolventi stredných škôl, ktorí pokračujú v štúdiu na vysokej škole, sú študentmi oficiálne 
do konca augusta. Lacnejšie vstupné do galérií, múzeí či bezplatnú dopravu však nemajú. Cesta vlakom 
napríklad z Michaloviec do Bratislavy stojí vyše 21 eur jednosmerne. Študentská rada stredných škôl 
preto žiada ministerstvo školstva a dopravy o riešenie situácie. Hovorí podpredseda rady Nathan 
Pukalovič.“  
Nathan Pukalovič, podpredseda Študentskej rady stredných škôl: „Naše požiadavky smerujú k tomu, 
aby po ukončení strednej školy tieto nároky na zľavy by boli buď predĺžené, aj keď v nejakých 
trojmesačných výnimkách, aby sa ponechal napríklad v podobe vlakovej dopravy nárok na vlaky 
zadarmo, respektíve, aby tam bola nejaká zásadná zľava.“  
Moderátor: „Ministerstvo dopravy reaguje, že požiadavkami študentov sa bude zaoberať. Rezort 
školstva si ako riešenie vie predstaviť aplikovanie mechanizmu sústavnej prípravy na povolanie pri 
poskytovaní zliav tak, ako to je zadefinované v zákone o prídavku na dieťa. Tento mechanizmus by 
zabezpečil možnosť využívať študentské zľavy nepretržite, aj počas obdobia od ukončenia 
stredoškolského do začatia vysokoškolského štúdia.“  
 
- príspevok ohľadne výstavby zariadenia pre seniorov v Hanušovciach nad Topľou 
Moderátor: „Samospráva v Hanušovciach nad Topľou chce na budúci mesiac spustiť výstavbu 
zariadenia pre seniorov. Sociálnu službu má poskytnúť 30 seniorom. Zariadenie bude slúžiť seniorom 
odkázaným na pomoc iných osôb. Bude mať dve nadzemné podlažia a 22 izieb. O klientov sa má starať 
15 zamestnancov. Súčasťou budú aj priestory na sociálne poradenstvo, oddych a rozvoj osobných 
aktivít. Domov pre seniorov bude v širšom centre mesta. Jeho výstavba má trvať 16 mesiacov. Projekt 
v hodnote takmer tri milióny eur financujú z plánu obnovy a odolnosti v rámci výzvy na rozšírenie 
kapacít komunitnej starostlivosti. Primátor mesta Štefan Straka.“  
Štefan Straka, primátor Hanušoviec nad Topľou: „Ak tá jeseň života má byť pekná, dôstojná 
a bezpečná, tak treba celodennú 24 hodinovú starostlivosť. Takže a takých ľudí máme Hanušovciach 
dosť. My máme dlhý rad čakateľov, ktorí by takúto sociálnu službu prijali.“  
 
- informácie z prostredia športu  
- predpoveď počasia  
 
10:05:04 koniec programu Správy  
- Zelená vlna  
- oznam o čase  
- Magazín Rádia Regina Východ (hudobná zložka)  
- Zelená vlna špeciál  
- hudobná zložka  
- Zelená vlna špeciál  
- hudobná zložka  
- upútavky  
- Zelená vlna  
- Magazín Rádia Regina Východ (príbeh o Anne Kostkovej počas obdobia SNP, hudobné zložky)  
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- upútavky  
- hudobné zložky  
- zvučka programovej služby a oznámenie ohľadne času  
 
11:00:08 začiatok programu Správy   
- úvodné slová moderátora  
Moderátor: „Vymenovaným riaditeľom Podduklianskeho osvetového strediska vo Svidníku bude 
od prvého septembra Miroslav Štoffa. Dvojica v noci uviazla v masíve Prostredného hrotu. Nemala 
dostatočné vybavenie. Mužovi a žene pomohli horskí záchranári. V slnečnom dni má byť horúco, 
na severe 28, na juhu má teplota stúpnuť až na 34 stupňov. Pozdravuje vás Peter Béreš.“  
 
- príspevok ohľadne nedostatku ropy v rámci SR  
Moderátor: „Situácia s nedostatkom ropy pre naftárenské spoločnosti u nás sa podľa ministerky 
hospodárstva Denisy Sakovej z Hlasu sociálnej demokracie podarí vyriešiť do konca tohto týždňa. 
Ministerka o tom informovala po stredajšom rokovaní vlády.“ 
Denisa Saková, ministerka hospodárstva SR: „Budeme sa tešiť tomu, keď zase ten mesačný objem 
ropy, ktorý sa dopravuje cez ropovod Družba, zhruba 550 000 ton mesačne, bude v plnej výške najbližšie 
mesiace a spravia sa jednoducho také opatrenia, aby tá ropa na Slovensko a do spoločnosti MOL bola 
v takom objeme ako v predchádzajúcich mesiacoch.“ 
Moderátor: „Pokles dodávok ropy nastal, keď Ukrajina prestala prepravovať ropu od ruského 
dodávateľa Lukoil po tom, ako sa táto ruská spoločnosť dostala na sankčný zoznam.“  
 
- príspevok o voľbe nového riaditeľa Podduklianskeho osvetového strediska  
Moderátor: „Vymenovaným riaditeľom Podduklianskeho osvetového strediska vo Svidníku bude 
od prvého septembra Miroslav Štoffa, ktorý uspel vo výberovom konaní na uvedenú funkciu. Menovaný 
je na päťročné funkčné obdobie. Miroslav Štoffa bol jediným uchádzačom vo výberovom konaní, ktoré 
bolo spojené s verejným vypočutím. Ostatné dva roky bol povereným riaditeľom tohto osvetového 
strediska. Chce preto pokračovať v plnení svojich priorít.“ 
Miroslav Štoffa, riaditeľ Podduklianskeho osvetového strediska: „Rozvoj metodickej činnosti v oblasti 
sociálno-prevenčných, hlavne so zameraním na kritické myslenie, kyberšikanu, práca na sociálnych 
sieťach a vnímanie týchto sociálnych sietí všetkých vekových skupín, kde často ľudia nevedia, aké sú 
dôsledky, ako funguje algoritmus. Je to práca so zriadenými kolektívmi, čo je detský folklórny súbor 
Makovička, folklórny súbor Makovica, oprava budovy, v ktorej sídli administratíva Podduklianskeho 
osvetového strediska a rozšírenie a spestrenie areálu vysunutého astronomického pracoviska 
hvezdáreň a väčšia participácia na slávnostiach rusínsko-ukrajinskej kultúry.“ 
 
- príspevok o záchranárskej akcii v horách  
Moderátor: „Horskí záchranári pomáhali v noci na dnes pri evakuácii dvojice uviaznutej v masíve 
Prostredného hrotu vo Vysokých Tatrách. Žiadosť o pomoc od nich prijali včera večer. Muž so ženou 
uviazli na skalnej platni a pre nedostatočné materiálno technické vybavenie nedokázali bezpečne zlaniť 
nadol. V noci nebolo možné nasadiť vrtuľník, preto museli záchranári vyraziť na pomoc pozemne 
a uviaznutú dvojicu nadránom zo steny evakuovali. V súvislosti s touto akciou horská záchranná služba 
pripomína, že pri aktivitách v horskom prostredí si treba naštudovať lokality a miesta, v ktorých sa chcú 
turisti pohybovať. Dôležitá je aj znalosť možných únikových trás. Povinné je dostatočné materiálno 
technické vybavenie. Potrebné je tiež oboznámiť sa s predpoveďou počasia. Vyrážať do hôr sa má skoro 
ráno s plne nabitým mobilným telefónom a ideálne so záložnou power bankou.“  
 
- informácie z prostredia športu  
- predpoveď počasia  
 
11:04:48 koniec programu Správy  
- Zelená vlna  
- oznam o čase  
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- Magazín Rádia Regina Východ (Od piatka do piatka, hudobné zložky) 
- upútavky  
- hudobná zložka 
- Magazín Rádia Regina Východ (informácia o mníchovi Hadbavnom, záverečné slová) 
- hudobná zložka  
- reklamný blok  
- hudobné zložky 
- zvučka programovej služby a oznámenie ohľadne času 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


